
Forældrerådsvalg 30. oktober 2023 
Velkommen og kort nyt v. Simon 
Simon Fortæller om alle de gode �ltag, som er sat i søen for at styrke sammenholdet mellem skolen og 
fribørnehuset.  
Siden vores fællesmøder i foråret har vi arbejdet på at planlægge året således, at der gennem et skoleår er 
flere fællesfaglige forløb mellem skole og fribørnehus.  
Vi startede i det små allerede inden sommerferien, hvor Spirerne og Kæmperne var på skolen �l en dag, 
som 4. og 5. klasse havde arrangeret. Det var en stor succes. 
I uge 36 havde vi vores første temauge med et fælles forløb mellem skole og fribørnehus. Det blev �l 
naturens uge, hvor vi slutede ugen med en fællesdag med skole og fribørnehus, som blev afslutet med 
høs�est og spisning for alle børn og voksne. 4. og 5. klasse har også været på besøg i Fribørnehuset, hvor 
de var inviteret �l snobrødshygge ved bålpladsen. Vi oplever at børnehavebørn og skolebørn interagerer 
fantas�sk sammen, og der er meget stor interesse for hvem der bliver ens skoleven. Vi planlægger generelt 
at have mindst 1 dag pr. kvartal, hvor skolebørn og børnehave børn mødes.  
Den kommende �d byder også på mange spændende arrangementer for både fribørnehus og skole. Vi har 
julemarkedsuge, hvor ”Kæmperne” kommer ned på skolen og producerer �ng, som skal sælges på 
markedet om torsdagen. Det er planen at Majken tager Kæmperne med ned �l julemarkedet om 
torsdagen. 
 
Økonomi/forældrebetaling:  
Det forlyder at de kommunale takster for dagins�tu�oner vil s�ge pr. 1. januar. Vi har på nuværende 
�dspunkt ikke planlagt priss�gninger hos os, og vi ønsker at lægge os prismæssigt under prisen i det 
kommunale. Ledelsen og bestyrelsen, kan dog se sig nødsaget at skrue på prisen, hvis vi får udfordringer 
med at overholde minimums normeringen.  
På personalefronten kan vi nu desværre fortælle at Mille er blevet opsagt. Det er vi kede af, men vi er i 
fællesskab nået frem �l, at dete er den rig�ge beslutning. Mille har skrevet et ”farvel” skriv �l alle 
forældrene, som bliver sendt �rsdag. 
På nuværende �dspunkt bliver Milles s�lling ikke slået op, idet vi alligevel pr. 1. december får en 
studerende fra pædagoguddannelsen og en uddannet pædagog i en �dsbegrænset s�lling fra december �l 
april. Der er ansætelsessamtaler allerede på onsdag. Til april afsluter kæmperne deres børnehave�d og 
går videre �l skolen, hvilket betyder at børnetallet i børnehaven falder fra denne måned, da kæmperne er 
en stor børnegruppe. Vi forholder os derfor afventende i forhold �l børnetallet før vi træffer beslutning om 
eventuelle fastansætelser.  
 
Nyt fra Fribørnehuset v. Majken og Be�na 
Majken fortæller også om det gode samarbejde som er etableret mellem skole og børnehave. Den store 
markedsdag i juni har været en stor succes, og forældrerådet fortjener stor ros for alt den �d og kræ�er, 
som de sammen med personalet lagde i denne dag. Ved evaluering har man e�erfølgende talt om, at der 
ikke behøver at være helt så mange ak�viteter og boder, da det krævede mange 
ressourcer.  Markedsdagen gav et overskud på ca. 13.000kr, og pengene er brugt på nye hængekøjer.  
 
Forældrerådet: 
Louise fortæller lidt om opgaverne i forældrerådet. Forældrerådet har ha� stor indflydelse på 
Fribørnehusets årshjul, hvilket betyder at mange af de �ltag som er sket i Fribørnehuset er noget, er noget 
som forældrerådet har ha� indflydelse på. Tiden i forældrerådet er noget, som Louise fortæller har været 
med �l at skabe rela�on �l personalet hos både skole og fribørnehus. Forældrerådet har indflydelse på 
mange af de �ng, som har betydning for dagligdagen i Fribørnehuset. Det gælder også større �ng, som 
eksempelvis ved ansætelser, hvor forældrerådet er repræsenteret.  
Valg: Louise og Dite ønsker genvalg som repræsentanter og Helle From som suppleant. Maja Kjærgaard 
Enoksen er valgt som repræsentant. Charlote Petersen er valgt som suppleant. Tillykke med valget.  


